
Høringssvar til budget 2024  Modtaget den 2. august 2023 

Høringssvar til forslag om nedlæggelse af juniorklub / højere forældrebetaling 
 
Kære Syddjurs Kommune 
Min datter er lige startet i juniorklub, og hun er meget glad for det.  
Hun får utrolig mange gode oplevelser sammen med andre, de er kreative, de leger, laver mange rigtig 
sjove ting. 
Hun kommer hver dag meget glad hjem. Og har både haft gode stunder med sine klassekammerater men 
har også hygget sig med børn fra de andre klasser. 
Pædagogerne er fantastiske til deres job, og til at skabe en god stemning for børnene. 
Det vil være en stor fejl at lukke juniorklubberne. 
Alternativet er, at børnene kommer hjem til et tomt hus, da mange forældre stadig er på arbejde. Det kan 
betyde 2-3 timer alene hjemme. 
Legeaftaler er bare svære at få lavet, og det vil slet ikke være hver dag. 
Tiden vil med høj sandsynlighed blive brugt på skærmtid. 
Skærmtid som der jo netop er så stor fokus på, at vi skal have vores børn væk fra. I hvert fald, at det skal 
begrænses, og at de i stedet for har så godt af at lege. 
Leg, sociale aktiviteter giver dem robusthed, trivsel, selvværd og selvtillid, så vi får nogle unge mennesker, 
der trives og som kan komme på arbejdsmarkedet og yde deres indsats for samfundet. 
Det forebygger, at de mistrives, og de i mindre eller mere grad bliver en belastning for samfundet. 
 
Jeg tænker, at en øget forældrebetaling, vil betyde færre børn i klubberne, da forældrene så vil vælge 
tilbuddet fra grundet økonomi. 
Det vil betyde færre ressourcer til klubberne herunder personale, aktiviteter, muligheder. 
Og klubben vil måske ikke kunne overleve. 
 
Jeg håber inderligt, at I vil bevare juniorklubberne, som de fungerer nu. 
 
Hilsen Kirsten Kramer 
 


